
PROTOKÓŁ NR XII/2021 
z obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2021 r. 

w trybie zdalnym 
 
 
Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:    obecnych   15 
   nieobecnych    0 
   usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 
Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Radca Prawny, Projektant firmy „Strefa 0” 
Wojciech Kowalewski, Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, Komendant Straży Miejskiej, 
Radca Prawny, Naczelnicy wydziałów oraz Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego. 
 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 25.11.2021 r.  
4. Projekt budżetu na 2022 rok wraz z WPF.  
5. Reorganizacja ruchu na Starówce.  
6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym.  
7. Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji.  
8. Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
9. Wolne głosy.  
10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika.  
11. Plan pracy Rady Miejskiej oraz Komisji Stałych na 2022 rok.  
12.  Blok informacyjny.  
13.  Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XII Sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w trybie zdalnym przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 
Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19. 
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu Radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym 
porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz BRAK GŁOSU 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 1 radny 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Do obrad dołączyła radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej pory w obradach uczestniczy 15 radnych. 
 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z XI Sesji Rady Miejskiej, która 
odbyła się w dniu 25 listopada 2021 r. 
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 4 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o tematyce omawianego punktu i oddał głos 
Burmistrzowi Miasta, który odniósł się do projektu budżetu na rok 2022 oraz poinformował  
o pozytywnych opiniach z Regionalnej Izby Obrachunkowej. Podziękował za wyrozumiałość  
i solidarność w konstruowaniu i kształtowaniu budżetu. Następnie Skarbnik Miasta zanim 
szczegółowo omówiła projekt budżetu wraz z wieloletnią prognozą finansową i zakres autopoprawek, 
przedstawiła opinie z RIO oraz przekazała informację na temat wyboru długości okresu stosowanego 
do wyliczenia relacji z art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie 
pozytywnie zaopiniowanych wniosków dotyczących projektu budżetu na 2022 rok, podjętych na 
posiedzeniach komisji w miesiącu listopadzie i grudniu 2021 r. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej podsumował omawiany temat m. in.: 
w zakresie konstrukcji dochodowej budżetu, czynników makroekonomicznych, radykalnych zmian 
pomiędzy posiedzeniem Komisji Finansów a aktualną Sesją, zwiększeń wydatków majątkowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie: 
 
 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2022-2027 
 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XII/1/2022 została podjęta jednogłośnie. 
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b) projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Bierunia na 2022 rok 
 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XII/2/2021 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Burmistrz Miasta przekazał podziękowania. 
 
Ad 5 
 
O wprowadzenie do tematu Reorganizacji ruchu na Starówce został poproszony Projektanta firmy 
Strefa „O” Wojciech Kowalewski. Z przyczyn technicznych Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił  
3 minutową przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady XII Sesji Rady Miejskiej i przekazał głos 
Projektantowi, który szczegółowo omówił i przedstawił projekt Reorganizacji ruchu na Starówce. 
 
Dyskusję rozpoczęła Radna Barbara Panek-Bryła, która poruszyła m. in. kwestie ruchu na Rynku po 
pierzei, pozbawienia swobodnego korzystania z Rynku, możliwego wpływu na atrakcyjność i ilość 
klientów, wprowadzenia ruchu przy Starej Poczcie i utrudnień z tym związanych, propozycji 
pozostawienia ruchu po „Sce” wraz ze zmianą kierunku ruchu, wprowadzenia strefy zamieszkania na 
Rynku, rezygnacji z miejsc postojowych na ul. Latochy, dostania się na ul. Krakowską, wrócenia do 
dyskusji oraz przedstawienia mieszkańcom dwóch wariantów. 
 
Burmistrz Miasta odniósł się do powyższych kwestii. 
 
W dalszej części dyskusji Radni: Damian Gerycki, Edward Andrejczuk, Jarosław Mokry, 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Świerkosz, Barbara Panek-Bryła odnieśli się m. in. do jazdy pod 
prąd, utworzenia strefy zamieszkania na Rynku, znaku „STOP” na ul. Kopcowej z ul. Chemików, 
parkingu przy ul. Licealnej, oznakowania pierwszeństwa samochodowego z bardzo dużym 
utrudnieniem ruchu rowerowego, oznakowania w zakresie zakazu poruszania się jakichkolwiek 
pojazdów np. na ul. Licealnej, ul. Hejnałowej, zamontowania tabliczek umożliwiających wjazd 
rowerem, zniesienia zakazu postoju przy Szkole Podstawowej nr 1, usprawnienia ruchu rowerowego, 
błędnych założeń do przyjęcia tego opracowania, tendencji europejskiej związanej z wyprowadzaniem 
ruchu z centrum miast, ochrony pieszych, rowerzystów, Zielonego Ładu Unii Europejskiej, oczekiwań 
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w zakresie możliwości stworzenia idealnego układu ruchu na Starówce, ujednolicenia prędkości, masy 
pojazdu, rezygnacji z dwukierunkowej ul. Spyry, otwarcia ulic Licealnej, Słowackiego, Hejnałowej, 
Wylotowej na ruch samochodowy, wyprowadzenia z centrum ruchu tranzytowego, powstania nowych 
dróg w obrębie Starówki, braku poprawy po wprowadzeniu organizacji ruchu w przedstawionym 
zakresie, możliwości aneksowania umowy. 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta oraz Projektant. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 
opinię w zakresie przedstawionego projektu Reorganizacji ruchu na Starówce. 
 
Opinia 1 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty PRZECIW 

3. Czapiewski Dariusz PRZECIW 

4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 

5. Gerycki Damian WSTRZYM. 

6. Grosman Natalia WSTRZYM. 

7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 

8. Magiera Walenty WSTRZYM. 

9. Mokry Jarosław PRZECIW 

10. Nyga Marcin WSTRZYM. 

11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 

12. Pyda Tomasz WSTRZYM. 

13. Sitko Maria PRZECIW 

14. Świerkosz Piotr PRZECIW 

15. Wróbel Krystyna WSTRZYM. 

 

za – 1 głos  przeciw – 7 głosów  wstrzym. – 7 głosów 

 
Rada Miejska negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o poprowadzenie pierwszej części omawianego punktu 
Wiceprzewodniczącą Krystynę Wróbel. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił informacje w zakresie zmian kadrowych w Urzędzie, sprawozdania  
z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym i zawartych umów. Poinformował również o otrzymanej 
dla Gminy statuetce „Zielony Czek” w kategorii „Gmina przyjazna dla czystego powietrza”, a także  
o zbliżającym się terminie wyłożenia do publicznego wglądu planu zagospodarowania przestrzennego 
Starówki oraz sytuacji epidemiologicznej w Mieście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
Radna Agnieszka Demska-Furgał zapytała o umowę w ramach, której została wykonana inwestycja 
związana z realizacją 9 miejsc postojowych przy ul. Homera. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta. 
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Ad 7 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na XI Sesji w dniu 25.11.2021 r., zostały 
przesłane do organów nadzoru zarówno prawnego jak i finansowego, zostały przedstawione swoim 
wykonawcom. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał. Następnie Sekretarz 
Miasta przedstawiła zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności 
Uchwały Nr X/2/2021 z dnia 28.10.2021 r. oraz wyrok stwierdzający nieważność Uchwały  
w przedmiocie ochrony zwierząt. 
 
 
Ad 8 
 
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej i Finansów przedstawili tematy 
wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji oraz wskazali 
wybranych przedstawicieli do udziału w pracach związanych z rozpatrzeniem wniosków  
o przyznanie dotacji dla klubów sportowych, stypendium, nagród sportowych na 2022 rok. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie komisji w miesiącu grudniu 
2021 r. przeprowadzili kontrolę w Wydziale Zarządzania Kryzysowego. 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie 
wpłynęły żadne skargi, wnioski lub petycje, w związku, z czym nie było konieczności zwoływania 
posiedzenia komisji. 
 Stanowiska komisji związane z uchwałami, znajdują się w dalszym porządku obrad sesji. 
 
 
Ad 9 
 
Radny Damian Gerycki odniósł się do ostatniego wypadku na skrzyżowaniu DK 44 z ul. Wawelską oraz 
zwrócił się do Burmistrza Miasta, aby wystąpić do Zarządcy drogi DK44 o zabezpieczenie rejonu 
chodnika barierami. 
 
 
Ad 10 
 
Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 
 

c) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa 
Wodociągowych i Kanalizacji w Tychach S.A. 

 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tomasz Pawlus. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XII/3/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie zmian w Uchwale nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia  
20 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 
dla operatorów i przewoźników, których właścicielem jest gmina Bieruń, warunków  
i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/4/2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

 
e) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń 
 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych Katarzyna Mazurczyk. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
W czasie dyskusji głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Wróbel, która poprosiła  
o rozszerzenie w zakresie dodatków za trudne i bardzo trudne warunki nauczania oraz wskazania 
liczby grup korzystających z tego dodatku. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod 
głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów 
 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw 
Społecznych. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XII/6/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027  
 
  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały bez uwzględnienia przedstawionej autopoprawki. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XII/7/2021 została podjęta większością głosów. 

 

 
h) w sprawie zmiany budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 

  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały bez uwzględnienia przedstawionych autopoprawek. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara BRAK GŁOSU 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  Brak głosu – 1 radny 

Uchwała Nr XII/8/2021 została podjęta większością głosów. 
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Rady Miejskiej na 2022 rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara BRAK GŁOSU 
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12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 1 radny 

 
Plan pracy Rady Miejskiej został podjęty większością głosów. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Bezpieczeństwa na 2022 
rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Plan pracy Komisji Bezpieczeństwa został podjęty jednogłośnie. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Gospodarki na 2022 rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Plan pracy Komisji Gospodarki został podjęty jednogłośnie. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Społecznej na 2022 rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria BRAK GŁOSU 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  Brak głosu – 1 radny 

Plan pracy Komisji Społecznej został podjęty większością głosów. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Finansów na 2022 rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Plan pracy Komisji Finansów został podjęty jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej został podjęty jednogłośnie. 
 
Ad 12 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady jest na 
bieżąco przekazywana Radnym albo Przewodniczącym Komisji.  
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga przekazał informacje  
w zakresie wydania decyzji o warunkach zabudowy w rejonie Bijasowic. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przesłanie kompletu materiałów Radnym na Komisję 
Gospodarki w miesiącu styczniu, celem zajęcia stanowiska. 
 
Wiceprzewodnicząca Krystyna Wróbel poprosiła o wcześniejsze przesłanie materiałów. 
 
 
Ad 13 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XII Sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Arleta Urbańczyk 


